
 

 
 
 
Številka: 011-2/2018 
Datum:   5. 3.  2020  
 

Skrajšani zapisnik 
 
Skrajšani zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 30. 
januarja 2020, s pričetkom ob 15.30, v sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je  vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 
            22 članov, Dragotin Štokelj, Igor Česnik, Miha Kapelj opr., Nina Štrancar 
 
Ostali prisotni: 
- Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Jošt ČERNIGOJ, občinska uprava 
- Tina Velikonja, občinska uprava 
- Tinkara F. LAMPRET, občinska uprava 
- Tina Velikonja, občinska uprava 
- Blaž MLEČNIK, Gasilsko reševalni center 
- Marko TERBOVŠEK, Policijska postaja Ajdovščina 
- Tadej MORI, Medobčinska uprava  
- Ksenija Mlinar, Primorski val 
- Ivana ZAJC, Radio Koper 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Rosana RIJAVEC, STO 
 
Predsedujoči je najprej pozdravil prisotne. Predlagal je, da preidejo na predlog 
dnevnega reda.  
 



 

JANEZ TRATNIK  je predlagal umik 1. točke z dnevnega reda, ker zapisnikov in poročil 
na FTP-ju ni. 
 
TADEJ BEOČANIN je vprašal, če so imeli tudi ostali to težavo? (Da.) Opravičil se je za 
nastalo napako. Prosil je, da ob ugotovitvi napake takoj sporočijo na občinsko upravo, 
da napako v času odpravijo. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da se smatra, da je gradivo dostavljeno, če ga prenese 
računalnik z ikono, ki je za to namenjena. Prenos z občinske strani je nedopusten, ker to 
ni pridobivanje gradiva.  Manjkajo tudi rezultati glasovanj. 
   
TADEJ BEOČANIN  je rekel, da bodo preverili, zakaj jim te točke ni naložilo. Predlagal 
je, da glasujejo o dnevnem redu brez 1. točke. 
 

H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je   sprejet  naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Informacije in pobude; 
2. Izvajanje občinskega programa varnosti: 
3. Poročilo PP Ajdovščina o delu na območju občine Ajdovščina v letu 2019, 
4. Poročilo Medobčinske uprave občin Šempeter-Vrtojba, Miren-Kostanjevica, Renče-

Vogrsko, Vipava in Ajdovščina o delu na območju občine Ajdovščina v letu 2019, 
5. Poročilo občinske uprave glede izvajanja ukrepov Občinskega programa občine 

Ajdovščina v letu 2019, 
6. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Ajdovščina v letu 2019; 
7. Soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki za javni zavod Gasilsko  

reševalni center Ajdovščina, 
8. Sklep o potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2019, 
9. Strateški načrt za krepitev zdravja; 
10. Sklep o uvedbi ANPR sistema za območje Kastre; 
11. Sklep odvzemu statusa javno dobro; 
12. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

- Mnenje k imenovanju direktorice Ljudske univerze Ajdovščina, 
- Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda Glasbene šole Vinka 
  Vodopivca Ajdovščina, 
- Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice ter predstavnika uporabnikov oz. 
  zainteresirane javnosti v svet zavoda GRC Ajdovščina, 
- Imenovanje predstavnika ustanovitelja - lokalne skupnosti v svet zavoda 
  Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina. 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
JANEZ TRATNIK  je rekel, da ni dobil odgovora, če bo podjetje Latnik plačalo 
uporabnino za prostore, ki jih je uporabljalo do 16. 10.. Če bo najem brezplačen, smatra, 
da gre za nevestno opravljanje funkcij. 



 

 
TADEJ BEOČANIN je dejal, da tega vprašanja ni zasledil. Bodo pogledali in dali 
odgovor. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da je dobil poročilo o polletni realizaciji, vendar vanj ni 
bilo vloženega dosti dela. V bistvu je ena sama hvala in je škoda, da je postavljal 
vprašanje. Osebno je svetnik že zelo dolgo, ampak takega odgovora, kot ga je dobil o 
štev. zaposlenih tujih državljanov, še ni dobil. Citira: »Podatkov o štev. zaposlenih se ne 
da pridobiti.« Ničesar niso navedli, da so poskušali tukaj ali tam. Strašansko ga zanima, 
kakšen bo odgovor občinske uprave, če se on do teh podatkov dokoplje. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da so mu o teh podatkih  že na prejšnji seji povedali bolj na 
široko (naj bodo to o javno dostopnih ali plačljivih podatkih). 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da so se nekatere službe potrudile, ko so zbirale potrebe 
gospodarstva po različnih poklicih in so jih zbirali na način, da so komunicirali s 
podjetji. Do podatkov so prišli in jih prinesli na občinski svet. Sedaj so pogledali na 
internet in so napisali, da se podatkov ne da dobiti. Prepričan je, da se niso potrudili. 
Kaj bodo naredili, če se do teh podatkov dokoplje on sam; da niso sposobni ali kaj 
drugega?  
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da je v informaciji o Kastri prebral, kaj piše glede dokončanja 
arheoloških raziskav. Zelo ga je zbodla navedba: »ob tem je potrebno poudariti, da je 
potrebno vse raziskave in poročila pripraviti v roku 5. let po zaključku terenske 
raziskave«.. Absurdno je, da je za vsa navedena dela v proračunu občine treba zagotoviti 
dodatna sredstva. Piše še, da bo izvajalec na osnovi zapisnika pripravil okvirno finančno 
oceno. Sprašuje se, če je to mogoče. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da gre za raziskave na predmetih, ki so najdeni na tem 
območju in se bodo odvijale še kar nekaj časa. Roki in obveznosti so določeni s 
predpisi, ki so nad občinskimi predpisi. Cilj je, da se najdene predmete ustrezno 
prezentira, bodisi spravi v depoje. 
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da so dobili 1 sulico, ki jo bodo 5 let raziskovali, napisali iz 
katerega časa izhaja, in potem bo občina plačala. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da so takšni predpisi s področja varstva kulture. Dobili so 
približno 1000 kovancev in še marsikaj. 
 
JOŽKO PREMRN je dejal, da so na 3. seji sprejeli načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem za leto 2019 (priloga 1, 2, 3). Prosi za realizacijo tega in po kakšni ceni so 
se ta zemljišča prodala. Lahko izhajajo iz tabele, samo stolpec ali dva dodajo. Še enkrat 
daje pobudo za dnevni center starejših oz. dnevno varstvo. Stvari glede Ribnika se 
zamikajo. V Vipavi so že šli v projekt in bodo pridobili prostore. Predlaga, da pošljejo 
povpraševanje, da vidijo, koliko je oseb in bi v rebalansu zagotovili sredstva. S tem bodo 
evidentirali obsežnost problema. Danes je gledal koeficient razvitosti občin 2020–21, 
kjer je obseg sofinanciranja. Ugotavlja, da je po podatkih Ministrstva za finance Občina 
Ajdovščina še vedno pod povprečjem ostalih občin – indeks razvitosti je 0,99.  
 



 

TADEJ BEOČANIN je rekel, da bodo pripravili podatke o ravnanju s stvarnim 
premoženjem. Zavedati se mora, da je vsaka taka javna objava izjemno škodljiva za 
občino pri pogajanjih o cenah. Dnevno varstvo – obseg je že znan, ker so te raziskave 
opravili z društvom upokojencev. Tudi sredstva so zagotovljena v proračunu. Dnevni 
center naj bi bil na lokaciji siceršnjih varovanih stanovanj. Po časovnici bo to konec leta 
2021 oz. začetek 22. Okrog indeksa razvitosti – v bistvu ne želijo, da bi se koeficient 
ministrstva bistveno spreminjal, ker sta dva pomembnejša parametra štev. mladih oz. 
otrok novorojenčkov (kar vleče indeks navzdol) in število starejših. Če hočejo ta indeks 
izboljšati, bi morali imeti manj novorojenčkov in starostnikov. Zajete so dolžine cest itd 
... Indeks razvitosti po drugih kazalcih, ki govorijo o gospodarstvu in kakovosti bivanja, je 
indeks analize ISO, kjer je občina na 23. oz. 24. mestu. O teh analizah sta na eni seji že 
govorila. 
 
JOŽKO PREMRN je rekel, da osebno nima informacije, kakršna je potreba po dnevnem 
varstvu in prosi za podatke. 
 
MARJAN VIDMAR je vprašal, ali bo razgrnitev novega plana za krožišče, ali bodo kar 
postavljeni pred dejstvo. KS, ki tangirajo, bi to rade pogledale. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da se lahko zagotovi vpogled, ko bodo podatke pridobili, 
formalnega postopka razgrnitve pa ni. Gre za državni projekt, na katerega občina nima 
neposrednega vpliva. 
 
JANEZ TRATNIK je glede helioporta vprašal, kako kaže z uporabnim dovoljenjem oz. ali 
bo ploščad vpisana kot helioport? Kako kaže s košnjo na Colu – ali bo to naredila KSD 
ali morajo občani kositi občinske parcele. Na Colu imajo asfaltno igrišče in ga zanima, 
kdo ga upravlja, ker je v lasti občine. 3 tedne nazaj so imeli intervencijo, ker je s stebra 
padel reflektor in obvisel v zraku na kablu. Spodaj so se igrali otroci. Kdo bi odgovarjal 
za poškodbo oz. morebitno smrt otroka? Kako bodo pristopili k reševanju? Mrliško 
vežico na Colu so 3 leta nazaj nacionalizirali in ga zanima, kdo jo upravlja. V notranjosti 
so fuge vse plesnive, omare smrdijo po zatohlem. Pred mrliško vežico odstopajo 
ploščice. Ker so jo zgradili krajani sami, pričakujejo, da bo občina to uredila in da se 
obnaša kot dober gospodar. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je po njegovih informacijah uporabno dovoljenje za 
helioport pridobljeno, ostalo bodo odgovorili pisno. Glede košnje so mu že odgovorili, 
da KS poskrbijo za zelenice. Upravljanje igrišča ima občina, KSD ima vežico. Obe zadevi 
bodo preverili, sploh stebre, da se kaj takega ne ponovi. 
 
BOJAN MIKUŠ je rekel, da naj bi bil ajdovski trg končan 28. 2. Ali se bo namestilo tudi 
kako kamero? Avtobusno postajališče v Logu je v temi. Na drugi strani ceste je steber in 
bi lahko namestili ulično svetilko, da bi vsaj delno osvetlili postajališče. Kako potekajo 
pogovori glede Ribnika SB 2, ker je dražba padla. V medijih je zasledil, da se bodo takoj 
začeli pogovori z novimi investitorji. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da 28. 2 trg ne bo končan, načrtujejo pa proslavo 5. maja 
na tej lokaciji. Spletna kamera ni predvidena. Ideja je dobra in jo bodo vzeli na znanje. 
Okrog osvetlitve postajališča bodo pogledali. Za Ribnik se res ni prijavil nobeden od 
potencialnih investitorjev. Pogovor nadaljuje s prejšnjimi ponudniki in dvema novima, 
ki še delata izračune. Verjame, da bodo dražbo brez sprememb ponovili konec februarja. 



 

Tako je pričakovanje glede na intenzivne razgovore s 4 subjekti. Ko se bodo stvari kaj 
odvile, bodo dali konkretno informacijo. 
 
DEJAN ŠKVARČ je prosil, če lahko pridobijo par informacij glede zdravstvenega doma 
oz. specializantov družinske medicine. Kontaktiral ga je razburjen občan, ki je hotel  
izbrati novega zdravnika, pa so ga poslali v NG. Vpisal bi se lahko samo pri dr. Žejnu, ki 
je upokojen in dela prek pogodbe. Ker ni želel k njemu, so ga poslali v NG. Koliko 
občanov je brez izbranega osebnega zdravnika in kaj bodo naredili za rešitev tega 
problema? 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je vprašal, koliko in katera preverjanja javnega mnenja je v zadnjih 
dveh letih naročila občina? Če je, želi dobiti te izdelke. Vsako leto občina objavi različne 
razpise za nešteto dejavnosti. Predlaga, da se da poročilo o uspešnosti teh razpisov. 
Tako bi lahko občinski svet ocenil ustreznost razpisov in lahko predlagal izboljšave. 
Glede neuspešne prodaje Ribnika ga moti, da člani OS lahko zvejo to v gostilni ali v 
časopisu. Ali župan ne zmore, da bi jim sam povedal? Take bistvene zadeve bi moral 
sam povedati, ne pa da postavljajo 1000 vprašanj. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bila največ ena meritev javnega mnenja v obdobju 
zadnjih dveh let. Bodo preverili in dali podatke. Okrog razpisov in poročil je zneskovni 
del viden iz zaključnega računa. Bodo pa bolj pozorni tudi na vsebinski vidik. Glede 
Ribnika na dan dražbe dajo mediji informacijo ven. Dejansko jo je imel sam 2 uri prej 
kot mediji. Šlo je za kratko časovno obdobje. Vnaprej se bo potrudil, da jim sporoči. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je dodala, da o rezultatih razpisov poročajo enkrat letno in je 
objavljeno na spletni strani pod javnimi razpisi. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da neke izjeme so, večina pa ne napiše nič. 
 
DAVID KOREN je rekel, da je za grajskim obzidjem še vedno nekaj elementov drsališča. 
Kdaj bo odstranjeno? 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da je ena omejitev glede odvoza, vendar bodo opozorili 
izvajalca. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Izvajanje občinskega programa varnosti 
- Poročilo PP Ajdovščina o delu na območju občine Ajdovščina v letu 2019, 
 
MARKO TERBOVŠEK  je podal uvodno obrazložitev. 
 
BOJAN MIKUŠ je vprašal, če imajo v Ajdovščini dovolj zaposlenih? Lepo bi bilo, da bi 
na njihovi stavbi visela slovenska zastava. 
 
MARKO TERBOVŠEK je odgovoril, da je zaposlenih, kolikor jih je in na to nimajo 
vpliva. Dobili so dva nova, trije so še na usposabljanju, tako da bo dosti boljše, kot je 
bilo. Glede zastave bo opozoril. Ker nosilec za palce ni bil varen, je ukazal, da ga 
odstranijo. Namestitev novega gre skozi javno naročilo in to traja. 
 



 

JOŽKO PREMRN je dejal, da se mu zdi 216 kaznivih dejanj kar dosti. Kaj lahko občina 
naredi, da bi bilo tega manj oz. da bi bila raziskanost večja. Kako pristopajo druge 
občine? 
 
MARKO TERBOVŠEK je dejal, da teh 216 kaznivih dejanj morajo obravnavati, čeprav 
gre za 2 kg krompirja. Glede kamer – te so vedno dobrodošle, vse pa mora biti narejeno 
po predpisih, da se lahko uporabi na sodišču. Dobili so recimo posnetke vsega, vendar 
če se oseba noče izpostaviti z imenom in priimkom, si ne morejo nič pomagati.  
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, če imajo informacijo, ali je kaka občina pristopila na 
drugačen način. 
 
MARKO TERBOVŠEK je odgovoril, da se največ lahko naredi v sami krajevni skupnosti, 
da se opozarja občane, da zaklepajo oz. se izvaja preventivna vzgoja. Srečo imajo, da ni 
migrantov na tem območju. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da so lani spomladi vlomili v Rizzatovo vilo, v pisarno SDS 
in pisarno SMC-ja. V prostore so prišli skozi nadsvetlobo. Ti, ki so vlomili, so pustili 
odtise, saj se je nekdo urezal. Materialne škode ni bilo, vendar je neprijetno, da ti nekdo 
vlomi. Vse je bilo potegnjeno iz omar in predalov. Od takrat je minilo skoraj 1 leto. Kot 
oškodovanci ne vejo nič, ali so koga dobili ali niso. 
 
MARKO TERBOVŠEK je dejal, da so k dejanju pristopili, kot je potrebno. Pridobljen 
vzorec so posredovali v Ljubljano na analizo, vendar tam stvari trajajo. Za neke storilce 
so nakazali, da bi bili možni. Če so bili ti, obstaja možnost, če pa v bazi ni njihovih 
podatkov, bo zadeva negativna. Očitno so iskali finančna sredstva. Z vprašanjem bi se 
lahko že prej obrnili nanj. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je vprašal še, če bodo oškodovanci obveščeni, če bodo našli 
storilca? 
 
MARKO TERBOVŠEK je rekel, da vsak oškodovanec ob prijavi pove, če želi, da se ga 
obvešča. Če so to željo navedli, se jih bo obvestilo. 
 
BRUNO KASTELIC je zanimala lokacija Vogrščka, oz. če so tam prisotni, saj se 
pojavljajo skupine pretežno tujcev, ki onesnažujejo. 
 
MARKO TERBOVŠEK je dejal, da so prisotni z občasnimi kontrolami. Izrekali so tudi 
kazni zaradi kampiranja na črno. Dobrodošlo bo obvestilo krajanov, da bodo 
učinkovitejši. 
ANGEL VIDMAR je menil, da nekatere stvari niso tajne in bi lahko v poročilo zapisali 
več, kot so. Gotovo ni tajna, kaka je sistemizacija delovnih mest v Ajdovščini, in kakšna 
je zasedenost delovnih mest. Mogoče lahko občina kaj naredi v zvezi s tem. Prav bi bilo, 
da je zasedenost približno taka, kot je sistemizacija. Če je 80 %, so težave. Raziskanost je 
50 %. Včasih je bilo navedeno, kaj s tistim, kar je neraziskano. Za neko oceno dela je to 
bistveno. Vsako leto povečujejo ukrepe v cestnem prometu. Ne ve, do kje bodo šli, oz. 
kaj zasledujejo – nič prometnih nesreč, nič mrtvih. Za naslednje leto bi pričakoval malo 
več statističnih podatkov oz. konkretizacije podatkov. Sigurno je stanje danes drugačno 
kot pred 30. leti. V zadnjem letu se je naredilo kar nekaj kolesark, krčilo prometne 
površine za osebne avtomobile. Naslednje leto bo pričakoval navedbo, koliko kolesarjev 



 

so kaznovali, ker niso vozili po kolesarki, ampak po glavni cesti. Kar nekaj prehodov je 
čez glavno cesto, pa ga zanima, ali so obravnavali kako prometno nesrečo na teh mestih. 
 
MARKO TERBOVŠEK je dejal, da bodo lahko dodali statistične podatke. Bolj se je 
osredotočil na večje probleme. Pozdravlja, da so se naredile kolesarske steze. Hitrost se 
je zmanjšala, vedno pa so izjeme. Prisotni so bili pri pregledih, ko so se prevzemala 
krožišča ter dali svoje pripombe. Par kolesarjev so že kaznovali. Kdo bo tekmovalne 
kolesarje spravil iz krožišča, pa ne ve. Glede sistemizacije – to je stvar policije. Vedno se 
ponavlja objave razpisov, vendar če kandidatov ni, jih ni. 
 
ANGEL VIDMAR je dejal, da jim potem ne bi bilo treba poročati, če je vse stvar policije. 
Varnost je stvar vseh nas. Verjetno ima občinski svet oz. župan možnost opozoriti, če 
mislijo, da bi nekaj lahko bilo boljše.  
 
MARKO TERBOVŠEK se je strinjal, da se lahko opozarja, kakšni bodo pa učinki, pa 
nihče ne ve. 
 
TADEJ BEOČANIN je ocenil, da PP dela dobro. Z njimi so redno v kontaktih oz. skupaj 
peljejo velike in preventivne zgodbe. Jasno, da si vsi želijo več, vendar so omejeni. 
Zahvalil se je komandirju. 
 
- Poročilo Medobčinske uprave občin Šempeter-Vrtojba, Miren-Kostanjevica, 
Renče-Vogrsko, Vipava in Ajdovščina o delu na območju občine Ajdovščina v letu 
2019, 
 
TADEJ MORI je podal uvodno obrazložitev.  
 
JOŽKO PREMRN je rekel, da je navedeni 34  zadev s področja kurjenja. Ali gre za 
kurjenje v naravi ali kaj je tukaj zajeto. Zanima ga, kako pristopijo do ljudi, ki kurijo drva, 
ki niso ustrezno suha oz. kakšne možnosti imajo za nadzor. 
 
TADEJ MORI je pojasnil, da za kurilne naprave niso pristojni, za kurjenje v naravi pa so. 
Kaj več bi jim lahko povedal Dušan Bremec, ki je to izvrševal. Kurilne naprave so stvar 
okoljske inšpekcije. 
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da statistika je. Enako bi bile lahko stvari širše obrazložene. 
50 % ukrepov je bilo izvedenih na območju občine, med njimi tudi nekaj svetnikov, ki so 
parkiranje prekoračili od ene do pet minut. Tudi te preglednice bi bile lahko napisane 
drugače. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da je 694 zadev, kar je skoraj nemogoče. Vmes so sicer 
tudi ustna opozorila, pa vseeno je to grozno štev. in skoraj dvomi, da jih je bilo toliko. 
 
TADEJ MORI je dejal, da je ustno opozorilo, če nekdo razume prekršek, lahko hitro 
rešeno. Tukaj je lahko velika razlika. Evidence ustnih opozoril se ne sme voditi. Ve da so, 
ker je hodil z njimi in je to videl. Če je kdo kazen dobil, bi lahko zadevo rešil skozi 
ugovor.  
 
- Poročilo občinske uprave glede izvajanja ukrepov Občinskega programa občine 
Ajdovščina v letu 2019, 



 

 
MOJCA R. PLANINC je podala uvodno obrazložitev. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da je pri mirujočem prometu izpostavljeno neurejeno 
parkiranje okrog banke. Piše tudi, da je tam veliko stanovalcev, kar na modre cone ne bi 
smelo vplivati, ker je čas omejen. Isto velja za zaposlene. Predlaga, da se enkrat le lotijo 
celovite strategije parkiranja v mestu. Nimajo enega plačljivega parkirišča, kjer bi lahko 
plačali in v miru parkirali. Vse je brezplačno in zato je taka gneča. Občinski svet bi moral 
o tem razpravljati. Pri prikazovalnikih hitrosti bi bil dobrodošel podatek, koliko je bilo 
prekoračitev in kdaj. Zanimivo bi bilo, kje je kritičen del, kjer vozijo vsi hitreje, kot je 
dovoljeno. Za naslednjič prosi, da to naredijo.  
 
ANGEL VIDMAR je dejal, da imajo v Lokavcu prikazovalnik hitrosti in na spletni strani 
se vidi, da 30 % voznikov vozi s preveliko hitrostjo. V oceni so napisali, da se je štev. 
kršitev JRM zmanjšalo za 28 %, da so imeli l. 2018 291 kaznivih dejanj, 2019 pa 216. 
Število se je zmanjšalo, manjka pa vsebina, česa je manj. Za nekoga je kraja kolesa lahko 
bolj pomembna kot za drugega kraja avtomobila. Podlage za vsebinsko oceno iz tega ne 
more zaključiti. Nobena tajnost ni, da na policijski postaji manjka 6 policistov.  
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da bodo te napotke za naslednjič upoštevali. 
 
MOJCA R. PLANINC je dodala, da so pri vsakem operativnem cilju predvidene številne 
aktivnosti, kar pomeni, da je treba vsebinsko pojasniti vseh 10 sklopov. Pri ostalih 
občinah se seznanijo s poročili in sprejmejo sklep, da so sprejeli oceno varnosti. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o oceni 
programa varnosti. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  21 svetnikov. ZA je glasovalo  20 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine 
Ajdovščina v letu 2019   sprejeta. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki za javni zavod Gasilsko 
reševalni center Ajdovščina 
 
BLAŽ MLEČNIK  je podal uvodno obrazložitev. 
 
KAZIMIR ČEBRON je povedal, da so o soglasju razpravljali na odboru in podali 
pozitivno mnenje. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je vprašal, od kje se bo pokrivala morebitna izguba iz leta 2019, če 
bodo porabili vse prihranke. Ali jim je poznan rezultat za leto 2019? 
 
BLAŽ MLEČNIK je dejal, da ne bodo porabili celotnega presežka, rezultat poslovanja 
jim je približno poznan.  
 



 

JANEZ TRATNIK  je prosil, da pojasni, zakaj naj bi se uporabljalo poveljniško vozilo. 
Glede na situacijo iz prejšnjih let sprašuje, če krmarijo v pravo smer in če imajo stvari 
urejene v zavodu. 
 
BLAŽ MLEČNIK  je povedal, da se bo manjše ekonomično vozilo uporabljalo za prevoz 
na izobraževanje, sestanke, servise na terenu, še vedno pa bo uporabno za prevoz na 
intervencijo. Stvari se v zavodu urejajo in misli, da bodo rezultati pokazali, da je to prava 
pot. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o 
naslednjem sklepu: 
»Javnemu zavodu Gasilsko reševalni center Ajdovščina se poda soglasje k razporeditvi 
nerazporejenega presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let (do vključno leta 2017), 
v višini 20.000 EUR za nabavo osnovnih sredstev.« 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
  
K 4. točki dnevnega reda 
Sklep o potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2019 

 
ALENKA Č. KOBOL  je podala uvodno obrazložitev. 
 
KATJA MUŽINA je povedala, da so poročilo obravnavali na odboru in podali pozitivno 
mnenje. 
 
ANGEL VIDMAR je citiral podatke za glasbeno šolo. Šola je bila odprta 3 mesece nazaj, 
zato vprašuje, če so že vse izračunali in naj bi bilo to tako. 
 
ALENKA Č. KOBOL je pojasnila, da so pri prijavi na razpis Ministrstva za infrastrukturo 
kot osnovo vzeli porabo energije v osnovni šoli, in sicer 3-letno povprečno porabo, 
čeprav je urnik različen. Te kazalnike so zapisali v pogodbo z ministrstvom in jih bo treba 
realizirati. Strojniki so pripravili različne izračune in so prišli do ugotovitve, da bodo z 
energetsko sanacijo dosegli take prihranke. 
 
ANGEL VIDMAR je vprašal, ali pločnik v Dobravljah res sodi v poročilo? 
 
ALENKA Č. KOBOL je pojasnila, da vsi ukrepi, ki pospešujejo promocijo hoje in 
kolesarstva, sodijo. Ukrepi se ne merijo v dejanskih štev., ampak se vpisuje učinke kot 
posredne. Zato pločnik lahko utemeljujejo v tem poročilu. 
 
JANEZ TRATNIK  je predlagal, da bi reflektorje na igrišču na Colu, ki padajo dol, 
zamenjali z bolj ekonomični in lažjimi. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da bo treba počakati. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o 
naslednjem sklepu: 



 

 
»1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2019. 
2. Sklep velja takoj.« 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sklep  sprejet. 
 
  
K 5. točki dnevnega reda 
Strateški načrt za krepitev zdravja 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. V obrazložitvi gradiva je napaka, 
saj ti ukrepi povzročajo stroške, vendar so že upoštevani v letošnjem in prihodnjem 
proračunu. 
 
SUZANA KRAŠNA je povedala, da so strateški načrt obravnavali na odboru in podali 
pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
»1. Potrdi se Strateški načrt za krepitev zdravja.« 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sklep  sprejet. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Sklep o uvedbi ANPR sistema za območje Kastre 
 
JOŠT ČERNIGOJ je podal uvodno obrazložitev. 
 
KAZIMIR ČEBRON je povedal, da so sklep obravnavali na odboru in podali pozitivno 
mnenje. 
 
BOJAN MIKUŠ je preverjal, ali se je vprašalo KS Ajdovščina za mnenje. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so tako KS kot prebivalce območij, ter ločeno 
gospodarske subjekte na tem območju vprašali – in sicer že pred sprejemanjem odloka.  
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, kako bo potekalo v praksi oz. kdo bo imel dostop do 
središča – lastniki ali lahko tudi sorodniki? 
 
JOŠT ČERNIGOJ je povedal, da so z odlokom o ureditvi cestnega prometa v starem 
mestnem jedru določeni upravičenci. Vsak bo dal vlogo. Hkrati bo občina dobila  
podatke za vnos v sistem, med njimi registrska oznaka vozila. Vnesene ne bodo samo 
reg. št. prebivalcev, ampak tudi reševalcev, podjetnikov …. masa ostalih. Na podlagi 
prepoznavnosti reg. št. se bo stebriček odprl. Kamere so namenjene samo za reg. št. in 
ne zaznajo osebe oz. ostalih osebnih podatkov. Tehnologija je preizkušena.  



 

 
JOŽKO PREMRN je vprašal, če bo lastnik objekta potreboval pomoč svojih otrok – ali 
bodo lahko prišli noter ali ne. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da v osnovi dostop imajo prebivalci in najemniki, gos. 
subjekti in fizični, vsi ostali pa ne. Po dovoljenju tistih, ki so tam, se lahko to za kake 
izjemne dogodke razširi –  če bo npr. treba pripeljati težak tovor. V osnovi dovolilnica za 
družinske člane ne bo obstajala, vendar se bo izjeme lahko reševalo. 
 
ANGEL VIDMAR je vprašal, ali bo upravljalec tega sistema izbran, ker lahko tehnika 
tudi zataji oz. ali bo to kaka dežurna služba 24 ur. 
 
JOŠT ČERNIGOJ je pojasnil, da je upravljalec sistema občinska uprava, vzdrževalci pa 
podjetje doNET, pa tudi KSD bo lahko upravljala s sistemom, brez dostopa do baze 
osebnih podatkov. 
 
MARJAN VIDMAR je vprašal, koliko bo procentualno zaseden plac z avti. Ali bodo 
zaposleni imeli samo vhod in izhod, ali bodo imeli avto pred objekti? 
 
TADEJ BEOČANIN je dejal, da na Lavričevem trgu nihče ne bo smel parkirati. Dostava 
bo možna, vendar bo časovno omejena, kar bo redarska služba lahko nadzirala. 
Parkiranje znotraj območja bo na za to določenih mestih. 
 
KAZIMIR ČEBRON je prosil, da pojasnijo še, kako bodo potekale intervencije. 
 
JOŠT ČERNIGOJ je rekel, da sistem omogoča tudi odpiranje s kartico. Če zmanjka 
elektrika, se stebrički spustijo, omogočeno je ročno odpiranje. Opcija je tudi, da center 
112 s klicem na določeno tel. št. lahko spusti vse stebričke. Varovalk je več. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Sklepu 
o uvedbi ANPR sistema za območje Kastre. 

 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je Sklep o uvedbi ANPR sistema za območje Kastre  
sprejet. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
Sklepi o pridobitvi in odvzemu statusa javno dobro 
 
TINKARA L. FAKUČ je podala uvodno obrazložitev – k. o. Ajdovščina. 
 
KAZIMIR ČEBRON je povedal, da je odbor  sprejel pozitivno mnenje.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o 
naslednjem sklepu: 
»1. Nepremičninam parc. št.  1285/4 k. o. 2392 Ajdovščina, se  odvzame status javnega 
dobra.« 
 



 

 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
  
K 9. točki dnevnega reda 
Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
- Mnenje k imenovanju direktorice Ljudske univerze Ajdovščina 
 
MATJAŽ BAJEC je podal mnenje komisije. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
»Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k imenovanju Eve Mermolja, 
Osek 4, 5261 Šempas za direktorico Ljudske univerze Ajdovščina.« 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  15, PROTI 5 
svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 -   Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda Glasbene šole Vinka 
Vodopivca Ajdovščina 
 
MATJAŽ BAJEC je podal mnenje komisije. 
 
BOJAN MIKUŠ je dejal, da je na 10. seji pri 3. točki župan zanikal, da gre za 
obračunavanje in da je ta občinski svet občinski svet vseh občank in občanov in je on 
župan vseh občank in občanov.  
 
TADEJ BEOČANIN se je strinjal, da je to rekel. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o 
naslednjem sklepu: 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Glasbene šole Vinka Vodopivca 
Ajdovščina kot predstavnike ustanoviteljice Občine Ajdovščina imenuje: 
- Popović Miloša, Cebejeva ulica 42, 5270 Ajdovščina, 
- Kodele Davida, Budanje 1j, 5271 Vipava 
2. Ta sklep velja takoj. » 
 
 ZA je glasovalo  15, PROTI 5 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   
sprejet. 
 
- Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice ter predstavnika uporabnikov 

oziroma zainteresirane javnosti  v svet zavoda Gasilsko reševalnega centra 
Ajdovščina 

 
MATJAŽ BAJEC je podal mnenje komisije. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da jim oprosti, če je predlog nastal iz nerodnosti,  če pa je 
premišljeno dejanje, so na poti Putina. Vidmar Marjan, z vsem spoštovanjem, ima tam 
zaposlenega sina – nesprejemljivo. Čebron Kazimir je predsednik odbora za okolje, ki je 
nadležen odbor GRC-ju – nesprejemljivo. Ne more biti človek, ki izvršuje kontrolo, član 



 

sveta zavoda. Česnik Igor je bil direktor in se vrača na kraj zločina. Precej očitkov ga čaka 
tam. Če je to predlog odbora, potem jim ni več pomoči. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je rekel, da vrača kritiko g. Klemenčiču, saj mu s tako kritiko ni 
pomoči. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da je samo povedal, kaj je. Saj bodo lahko sprejeli sklep, 
vendar morajo vedeti, da so trikrat v moralnem konfliktu. Če jim je vseeno, lahko 
glasujejo. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o 
naslednjem sklepu: 
 »1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Gasilsko reševalnega centra 
Ajdovščina imenuje: 
a) predstavnike ustanoviteljice Občine Ajdovščina: 

- Vidmar Marjana, Ustje 42, 5270 Ajdovščina, 
- Čebron Kazimirja, Brje 62, 5263 Dobravlje, 
- Česnik Igorja, Plače 24/a, 5270 Ajdovščina. 

b) predstavnika uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti: 

- Bizjak Kristjana, Žagolič 31, 5273 Col. 
 
2. Ta sklep velja takoj. » 
 
  ZA je glasovalo  15, PROTI 7 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   
sprejet. 
 

- Imenovanje predstavnika ustanovitelja ~ lokalne skupnosti v svet zavoda 
Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina 

 

MATJAŽ BAJEC je podal mnenje komisije. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina 
kot predstavnika ustanovitelja ~ lokalne skupnosti, Občine Ajdovščina, imenuje: 
 
- Štrancar Nino, Tovariška cesta 3/č, 5270 Ajdovščina. 
 
2. Ta sklep velja takoj. » 
 
 ZA je glasovalo  15, PROTI 5 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   
sprejet 
 
 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.30. 
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